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W piątek, 8 kwietnia Prezydent Krakowa Jacek Majchrowski spotkał się z przedstawicielami chińskiego

konsorcjum budowlanego COVEC. Rozmowa dotyczyła współpracy z Miastem przy realizacji inwestycji

drogowych na terenie Krakowa.

Chińskie konsorcjum COVEC – obecnie już od jakiegoś czasu na polskim rynku – zainteresowane

jest budową brakujących elementów III obwodnicy. Miasto szacuje koszt realizacji tras

zwierzynieckiej (z tunelem pod Wzgórzem św. Bronisławy), pychowickiej i łagiewnickiej na 3 mld

złotych. „Przedsięwzięcia są na etapie przygotowania. Chcemy zainteresować prywatne

podmioty realizacją III obwodnicy na zasadzie partnerstwa” – powiedział po spotkaniu Prezydent

Jacek Majchrowski.

Rozmowa z władzami Krakowa miała charakter informacyjny. Podczas spotkania nie zapadły

żadne decyzję dotyczące realizacji inwestycji.

Wywodzące się z Chin firmy interesują się Krakowem od kilku lat. Bez wątpienia duży wpływ na

pojawienie się azjatyckich graczy na naszym rynku miało ubiegłoroczne EXPO w Szanghaju.

Przy okazji, w kilku miastach „państwa środka” odbyły się prezentacje naszej oferty

inwestycyjnej.

Planowanymi w naszym mieście przedsięwzięciami interesują się nie tylko podmioty z Chin.

Wolę współpracy z Krakowem wyrażają między innymi firmy z Austrii, Wielkiej Brytanii i Francji.
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